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ACTA NÚM. 116 
 
Rectora 
Margarita Arboix Arzo 
 
Secretària general 
Cristina Riba Trepat 
 
Equip de Govern 
M. José Feijóo Rey 
Carles Gispert Pellicer 
Francisco Javier Lafuente Sancho 
Sara Moreno Colom 
Francisco Morente Valero 
Josep Ros Badosa 
Armand Sánchez Bonastre 
Carlos Sánchez Lancis 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Manuel Armengol Carrasco  
M. Esther Fernández Mostaza 
Albert Branchadell Gallo 
Anna Badia Perpinyà 
Jaume Farrés Vicén  
Daniel Franco Puntes  
Joaquín Gairín Sallán  
Margarita Martí Nicolovius  
Maite Martín Ibáñez 
Antoni Méndez Vilaseca  
Diego Prior Jiménez 
María José Recoder Sellarés  
 
Directors de departament 
Xavier Bardina Simorra 
Beatriz Ferrús Antón 
Maria Gutiérrez García 
David Sánchez Carracedo  
 
Directora d’institut 
Jordina Belmonte Soler 
 
Representants del professorat 
claustral (sector A) 

A Bellaterra, a les 9.30 h del dia 12 de 
juliol de 2017, es reuneix a la sala de 
juntes del Rectorat, en sessió ordinària i 
sota la presidència de la rectora, 
Margarita Arboix Arzo, el Consell de 
Govern de la Universitat Autònoma de 
Barcelona. Assisteixen a la reunió els 
membres assenyalats al marge. S’han 
excusat d’assistir-hi, Joan Botella Corral, 
degà de la Facultat de Ciències Polítiques 
i de Sociologia, a qui substitueix M. 
Esther Fernández Mostaza; Joan 
Carbonell Manils, degà de la Facultat de 
Filosofia i Lletres, a qui substitueix Anna 
Badia Perpinyà; Esther Zapater Duque, 
degana de la Facultat de Dret; Teresa 
Colomer Martínez, directora del 
Departament de Didàctica de la Llengua, 
de la Literatura i de les Ciències Socials; 
Dolores Jaraquemada Pérez de Guzmán, 
directora del Departament de Biologia 
Cel·lular, de Fisiologia i d’Immunologia, a 
qui substitueix Xavier Bardina Simorra; 
Juan Antonio Baeza Labat, representant 
del professorat claustral; Ernesto 
Castaños Moreno, representant del 
personal d’administració i serveis 
claustral; i Mariona Serra Pagès, 
representant del Consell Social. No hi 
assisteixen Sergi Muñoz Marzo ni Mercè 
Terès Magrí, representants de l’alumnat 
claustral. Hi assisteix, amb veu i sense 
vot, M. Dolors Pey Vilanova, secretària 
general adjunta. Com a convidats hi 
assisteixen, amb veu i sense vot, Antonia 
Doroteo Muñoz, presidenta de la Junta 
de Personal d’Administració i Serveis 
Funcionari; Aïda Pinazo Gutiérrez, 
membre del Comitè d’Empresa del 
Personal d’Administració i Serveis 
Laboral, i David Montpeyó Garcia-
Moreno, president del Consell 
d’Estudiants. 
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Eva Anduiza Perea 
Carme Armengol Asparó  
M. Jesús Espuny Tomás  
Francisco Lloret Maya 
Josep Vendrell Roca 
Pere Ysàs Solanes 
 
Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Diego Castro Ceacero  
Anna Marbà Tallada  
Marta Padrós Castells  
Olga Paz Torres 
Xavier Verge Mestre 
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
Júlia Castells Bou 
Josep Maria Descals Saez 
Laura Gisbert López 
Daniel Martí Tubau 
Joan Miró Artigas 
 
Representants del personal 
d’administració i serveis (sector D) 
Juan Montesinos Andrade 
Andreu Pompas Alcaraz 
 
Representants del Consell Social 
Gabriel Masfurroll Lacambra 
Tania Nadal Vicens 
 
 

 
Ordre del dia 
 
 
1. Aprovació de les actes de les darreres sessions.  

2. Informe de la rectora. 

3. Afers economicopressupostaris. 

3.1. Aprovació de la memòria econòmica, el balanç de situació, el compte de 

resultats i la liquidació de pressupost de la UAB, corresponents a l’exercici 

anual en data 31 de desembre de 2016. 

4. Afers de personal acadèmic i de personal investigador. 

4.1. Aprovació de l’oferta pública d’ocupació de l’any 2017. 
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4.2. Aprovació del model i dels criteris de priorització de places de catedràtic 

contractat. 

4.3. Aprovació de la convocatòria d’ajuts del Programa Talent. 

5. Afers acadèmics. 

5.1. Creació de títols de grau. 

5.2. Creació de títols de màster universitari. 

5.3. Creació de títols de màster propis i diplomes de postgrau. 

6. Propostes de normatives. 

6.1. Modificació de la Normativa acadèmica de la UAB aplicable als estudis 

universitaris regulats de conformitat amb el Reial decret 1393/2007, de 29 

d’octubre. 

6.2. Modificació de la Normativa en matèria d’investigació. 

7. Aprovació del Pla d’acció tutorial de la UAB. 

8. Estructures bàsiques i serveis de la UAB. 

8.1. Modificació del Reglament del Departament de Didàctica de l’Expressió 

Musical, Plàstica i Corporal. 

8.2. Reconeixement d’una unitat associada de l’Institut de Neurociències al 

Parc Taulí. 

9. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB. 

9.1. Cessió d’una llicència de patent a NANOLIGENT. 

9.2. Cessió d’ús de canalitzacions al Centre de Telecomunicacions i Tecnologies 

de la Informació de la Generalitat de Catalunya. 

9.3. Adquisició de titularitat de la marca Biznelis. 

10. Informe anual de la Fundació Universitat Autònoma de Barcelona. 

11. Informe anual del Parc de Recerca de la UAB. 

12. Assumptes de tràmit. 

12.1. Moció a les universitats sobre els quaranta anys del Congrés de Cultura 

Catalana. 

12.2. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació d’electricitat i 

de gas pel CSUC. 

12.3. Participació de la UAB en la Fundació Privada Esport Innovació Sabadell 

(FEIS). 

12.4. Canvi de titularitat de l’Escola Universitària de Turisme i Direcció Hotelera. 

12.5. Dissolució del Centre d’Estudis i de Recerca d’Humanitats i del Centre 

d’Estudis i de Recerca Psicoeducativa sobre Sordesa i Altres Dificultats 

Comunicatives (GISTAL). 

12.6. Baixes d’immobilitzat de la UAB corresponents a l’exercici de 2016. 

12.7. Acceptació de càrrec de vocal de la Junta Directiva d’Egarsat. 
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12.8. Aprovació de la dissolució i l’extinció del Consorci Institut Català de Ciències 

Cardiovasculars (ICCC), sense liquidació, mitjançant la cessió global dels 

seus actius i passius a la Fundació IR Sant Pau.  

13. Torn obert de paraules 

 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
La rectora obre la sessió, dóna la benvinguda als membres del Consell de Govern i, tot 
seguit, dóna la paraula a la secretària general perquè informi dels canvis en la 
composició d’aquest òrgan. 
 
La secretària general informa que avui s’incorpora com a membre del Consell de Govern 
Vicent Fonollosa Pla, degà de la Facultat de Medicina, en substitució de Manuel 
Armengol Carrasco, al qual agraeix la tasca portada a terme com a membre d’aquest 
Consell. Tot seguit, passa al primer punt de l’ordre del dia. 
 
 
1. Aprovació de les actes de les darreres sessions 
 
La secretària general, la doctora Riba, exposa que les propostes d’acta de les darreres 
sessions del Consell de Govern s’han enviat als membres del Consell, i informa que no hi 
han presentat cap esmena, per la qual cosa en proposa l’aprovació en els termes 
redactats. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda, per assentiment, aprovar les actes de les 
sessions, ordinària i extraordinària, dels dies 4 de maig i 1 de juny de 2017, 
respectivament. 
 
 
2. Informe de la rectora 
 
La rectora informa de diverses qüestions, a més de les que ja ha enviat per escrit junt 
amb la documentació del Consell de Govern (annex núm. 1). En aquest sentit, la rectora 
informa de la reunió que va tenir ahir amb el president de la Generalitat de Catalunya, 
Carles Puigdemont, l’objectiu de la qual era presentar el programa del cinquantè 
aniversari de la UAB i demanar la presència del president a l’acte d’inauguració que 
tindrà lloc el proper 21 de setembre al Monestir de Sant Cugat del Vallès amb la 
presència del senyor Mayor Zaragoza, i que també es va aprofitar per parlar del 
finançament universitari, per la qual cosa es va comptar amb presència del secretari 
d’Universitats i Recerca. La rectora explica que a la reunió es va analitzar la situació 
pressupostària de la UAB i la possibilitat que el 2018 es pugui tornar a les xifres de l’any 
2010, tot i que és possible que l’any vinent hi hagi pròrroga pressupostària, comenta que 
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des de la Secretaria d’Universitats i Recerca es comprenen les dificultats econòmiques 
de la UAB i també les de la Universitat de Barcelona i la Universitat Politècnica de 
Catalunya, i que es va demanar confiança, si bé la rectora manifesta que ara com ara 
només hi ha promeses i que ja es veurà com va evolucionant l’escenari polític. 
 
A continuació, la rectora comenta els informes de l’Agència per a la Qualitat del Sistema 
Universitari de Catalunya (AQU) sobre avaluació de la inserció laboral dels graduats, 
postgraduats i doctorats, els quals estan disponibles al web d’aquesta agència. Diu que 
aquests informes contenen dades molt interessants, que poden ser molt útils i que 
posen de manifest que més del vuitanta per cent dels titulats de les universitats s’ocupen 
durant els primers tres anys després d’acabar els estudis, amb un sou de 2000 € bruts 
de mitjana, i demana que cada deganat analitzi les dades per veure si cal fer alguna 
reorientació des del punt de vista acadèmic. Així mateix, diu que ja hi ha informació 
sobre la nota de tall d’enguany i el procés de matrícula, i dóna la paraula al vicerector de 
Programació Acadèmica i de Qualitat, el doctor Ros, perquè n’informi. 
 
Tot seguit, intervé el doctor Ros, que informa de les dades de què disposa sobre les 
primeres assignacions i la llista d’espera, diu que en total s’han assignat 8.501 places, 
xifra que és més o menys com la de l’any passat, que 5.557 han estat en primera 
preferència, la qual cosa representa un 65 % de les places assignades (la Universitat de 
Barcelona té el 66 %, la Universitat Politècnica de Catalunya té el 76 %, la Universitat 
Pompeu Fabra el 73 %, la Universitat Rovira i Virgili el 65 %, la Universitat de Girona el 
68 % i la Universitat de Lleida el 64 %), alhora que destaca que la nota de tall més alta 
ha estat 13,352 per a la doble titulació del grau de Física i de Matemàtiques a la UAB, 
seguida de la mateixa titulació a la Universitat de Barcelona, i respecte a titulacions 
compartides amb altres universitats, destaca el grau de Medicina UAB-UPF amb un 
12,84. El vicerector informa que avui es publicarà la llista completa i que tota la 
informació serà accessible a la intranet. 
 
A continuació, la rectora informa del rànquing QS, en el qual la UAB consta en tercera 
posició, la Universitat de Barcelona en la primera i la Universitat Autònoma de Madrid 
en la segona. Comenta que a la UAB no s’han tingut en compte més de 1.300 articles 
perquè no es titulen correctament i que la ràtio professor-estudiant ha disminuït, 
qüestions que segurament han influït en el fet que la UAB hagi baixat de posició en 
aquest rànquing. 
 
D’altra banda, la rectora informa que la UAB s’ha constituït com a agència del Servei 
d’Ocupació Català (SOC) i, per tant, les accions del SOC referides a persones menors de 
trenta anys es poden fer a la Universitat. 
 
La vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat, la doctora Moreno, amplia aquesta informació 
i diu que, efectivament, ara es podran fer les pràctiques a la UAB, que la Universitat 
actuarà com a intermediària entre les empreses i els estudiants i firmarà els convenis 
electrònicament, i que al setembre es posarà en marxa aquesta actuació. 
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A continuació, el vicerector de Recerca i de Transferència, el doctor Sánchez Bonastre, 
informa d’un programa d’acreditació de departaments universitaris que s’articularà a 
través d’una convocatòria per reconèixer els millors departaments i instituts de recerca, 
amb un finançament de 40.000 €, cofinançat per la Universitat i per l’Administració. 
Comenta que hi haurà uns requisits mínims per presentar-s’hi, valora positivament el fet 
que hi hagi aquesta convocatòria i anima els departaments i els instituts a presentar-
s’hi. 
 
Tot seguit, la rectora informa de dos temes tractats a la darrera sessió del Consell 
Interuniversitari de Catalunya (CIC): el programa Serra Húnter, sobre el qual es va 
constatar que atempta contra l’autonomia universitària, malgrat alguns canvis que s’hi 
han introduït però que són del tot insuficients, i la qüestió de les taxes universitàries, pel 
que fa a les quals els rectors del CIC no van donar suport a la proposta de decret que es 
va presentar, tot i que la premsa va difondre que tenia el suport de les universitats. 
 
Finalment, la rectora informa de la creació del Consell per al Pacte de les Universitats, 
que, entre altres qüestions, tractarà la qüestió del finançament universitari, i discrepa 
en el fet que hi participin les universitats privades. 
 
Tot seguit, s’obre un torn d’intervencions, en què participen el senyor Martí, que es 
refereix al procediment judicial seguit contra quatre estudiants pels incidents succeïts a 
la UAB l’any 2016, en el qual s’ha personat l’entitat Societat Civil Catalana, i es demanen 
diverses penes de presó, i pregunta fins quan es mantindrà en aquesta universitat la 
presència d’organitzacions vinculades amb el feixisme i com es posiciona l’Equip de 
Govern respecte a aquesta situació; i el senyor Pompas, que expressa la seva queixa per 
com s’està portant a terme l’execució de la sentència que reconeix el dret del personal 
laboral a percebre el plus campus, recorda que es va acceptar el fraccionament dels 
endarreriments a canvi que l’aplicació de la sentència es fes extensiva també al personal 
funcionari, la qual cosa no s’està fent, denuncia també la devolució intencionadament 
incorrecta de la paga del 2013 i el 2014 al PAS laboral en execució de la sentència del 
Tribunal Suprem, diu que la sentència comprèn les quantitats meritades més interessos 
i comunica que, per tot això, consideren acabada la seva lleialtat institucional. 
 
La rectora respon a la primera qüestió plantejada i explica que hi ha procediments que 
es van iniciar en dates anteriors a la del mandat de l’actual equip de govern, diu que 
aquest equip de govern no vol judicialitzar els conflictes interns de la UAB i que intentarà 
arreglar sempre els problemes dins la mateixa UAB. 
 
Respecte a la segona intervenció, la rectora diu que no s’ajusta a la veritat i, en aquest 
sentit, explica que s’ha produït un error en el càlcul de la nòmina. Respecte a l’execució 
de la sentència sobre el plus campus, diu que s’ha negociat enormement, que es 
demanen terminis per pagar els endarreriments perquè la UAB no té capacitat 
econòmica per pagar-los tots de cop, i que no tolera que es digui que no es vol pagar 
perquè és totalment fals.  
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El gerent, el senyor Tintoré, explica que es va produir un error en el pagament de la 
nòmina, no accepta que es digui que ha estat voluntari i ratifica la intervenció de la 
rectora. Pel que fa al plus campus, el gerent diu que s’ha fet un esforç per pagar, que és 
evident que cal pagar, i que s’ha demanat a la Generalitat de Catalunya que assumeixi 
el cost de l’execució de la sentència de la mateixa manera que fa amb el finançament 
del retorn de la paga extra, ja que el plus campus es va suprimir a instàncies de la 
Generalitat, alhora que aclareix que tot el PAS laboral afectat per la sentència ja cobra 
el complement i que falta abonar els endarreriments. Respecte al PAS funcionari, el 
gerent explica que s’ha fet un esforç per trobar la via perquè aquest col·lectiu també 
pugui cobrar el complement, però diu que la Generalitat no autoritza l’ampliació del 
capítol I del pressupost, per la qual cosa sembla que no hi haurà cap via possible 
jurídicament perquè s’aboni directament i que cada persona en el seu cas haurà 
d’interposar recurs contenciós administratiu per reclamar aquest complement. Pel que 
fa a la sentència sobre el premi de jubilació del PAS laboral, diu que afecta totes les 
universitats i que s’aplicarà amb els mateixos criteris, si bé hi ha uns casos en què la 
decisió es deixa en mans de la Universitat, per la qual cosa seran els òrgans de govern 
els que decidiran. 
 
El senyor Pompas aclareix la seva intervenció dient que la sentència es refereix al 10 % 
d’interessos anuals i que no es paguen, i el gerent diu que es pagarà el que digui la 
sentència i que en cap cas s’ha dit que no es pagarà expressament. 
 
 
3. Afers economicopressupostaris 
 
3.1. Aprovació de la memòria econòmica, el balanç de situació, el compte de resultats i 
la liquidació de pressupost de la UAB, corresponents a l’exercici anual en data 31 de 
desembre de 2016 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i de Campus, el doctor Gispert, 
presenta aquest punt. El vicerector explica que l’informe d’auditoria de comptes de la 
UAB corresponent a l’exercici de 2016 ha estat favorable i comenta els paràgrafs que 
conté aquest informe relatius al deute històric que té la Generalitat de Catalunya amb la 
UAB, a la necessitat de seguir emprenent accions que possibilitin el compliment de les 
obligacions de la Universitat atenent a l’elevat dèficit genèric negatiu, i al rescabalament 
que s’espera de la Generalitat respecte a la recuperació de la paga extra del 2012 i, en 
el seu cas, del 2013 i el 2014. Tot seguit, el vicerector explica les principals 
característiques dels estats financers i les variacions de l’actiu i el passiu, el tancament 
pressupostari de l’exercici de 2016 explicant la diferència entre el pressupost definitiu i 
el pressupost executat, diu que s’ha tancat amb equilibri perquè s’ha deixat de pagar la 
quota de l’expedient dels parcs científics i no s’ha fet cap aportació al Pla d’estabilització 
pressupostària per tal d’eixugar el dèficit, i comenta també les principals característiques 
de la valoració del pressupost genèric, les dades dels estats pressupostaris, l’anàlisi del 
romanent específic i l’estat dels romanents referent al període 2009-2016 (annex núm. 
2). 
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Com a conclusió, el vicerector exposa que la situació econòmica de la UAB no està tan 
malament com la d’altres universitats, que no és bona però no és desesperada, diu que 
cal anar fent accions per eixugar els dèficits, tot i que aquestes accions tampoc poden 
ser una prioritat, perquè la prioritat de la Universitat és la docència i la recerca i, en 
aquest sentit, diu que cal explicar bé a la Generalitat que s’és conscient del dèficit i que 
es té la voluntat d’eixugar-lo, però que també s’ha de fer les funcions bàsiques de la 
Universitat i seguir treballant en la contenció de la despesa. 
 
Tot seguit, per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Donar la conformitat a la memòria econòmica, el balanç de situació, el compte 
de resultats i la liquidació del pressupost de la UAB corresponents a l’exercici anual en 
data 31 de desembre de 2016 (annex núm. 2). 
  
Segon. Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves 
competències. 
  
Tercer. Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus i al gerent l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
  
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
4. Afers de personal acadèmic i de personal investigador 
 
4.1. Aprovació de l’oferta pública d’ocupació de l’any 2017 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, el doctor Morente, 
presenta aquest punt. El vicerector explica que l’article 19 de la Llei 3/2017, de 27 de 
juny, de pressupostos generals de l’Estat per a l’any 2017, estableix un 100 % de taxa de 
reposició i que les universitats estan obligades a destinar, com a mínim, un 15 % del total 
de places que s’ofereixin a la contractació, com a personal laboral fix, del personal 
investigador que hagi finalitzat el programa Ramón y Cajal i hagi obtingut el certificat I3. 
En aquest sentit, exposa que l’Oferta d’Ocupació Pública de personal docent i 
investigador de la UAB per al 2017 que es presenta inclou les necessitats de recursos 
humans amb assignació pressupostària que s’han de proveir mitjançant la incorporació 
de personal de nou ingrés, i que aquesta oferta ha estat aprovada per la Direcció General 
d’Universitats de la Generalitat de Catalunya; en concret explica que el càlcul de la taxa 
de reposició d’efectius en funció del nombre d’empleats fixos que durant l’exercici de 
2016 han deixat de prestar serveis en aquesta universitat i les altes per reingrés, 
ascendeix a 53 places dels cossos docents universitaris i una plaça de personal docent 
laboral, la qual cosa representa un total de 54 places, de les quals vuit es reserven a la 
contractació, com a personal laboral fix, de personal investigador que hagi finalitzat el 
Programa Ramón y Cajal i hagi obtingut el certificat I3, alhora que explica que la Comissió 
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de Personal Acadèmic ha informat favorablement de la proposta en la sessió del dia 5 
de juliol de 2017. 
 
A continuació, el vicerector informa que els pressupostos de l’Estat preveuen la 
possibilitat d’estabilitzar el 90 % del personal interí que tingui una antiguitat superior a 
tres anys en data 31 de desembre de 2016, diu que aquesta norma estarà vigent durant 
tres anys i que això permetrà estabilitzar a la UAB la major part dels interins, i que 
aquesta informació no apareix a l’oferta pública perquè encara s’està en espera de 
concretar el nombre amb la Generalitat. El vicerector explica el cas concret de catorze 
persones, antics professors titulars interins, que van renunciar en el seu dia a ser titulars 
per passar a agregats interins perquè ho consideraven un via més segura per estabilitzar-
se, i diu que ara aquestes persones no compleixen els requisits d’antiguitat per 
estabilitzar-se; en aquest sentit comenta que la Generalitat està receptiva a solucionar 
el problema, però que aquest assumpte depèn del Ministeri d’Hisenda i Administracions 
Públiques i, si bé el director general s’ha compromès a fer gestions per solucionar-ho, 
encara s’està pendent de la resposta. El vicerector diu que fins que no se sàpiga què 
passa amb aquestes catorze persones no es podrà fer l’oferta corresponent a les 
estabilitzacions dels interins perquè no se sap a quantes persones afectaria, i si el 
Ministeri no accepta l’antiguitat de les catorze persones a què s’ha fet referència 
aquestes anirien per la via de la taxa de reposició.  
 
Tot seguit, per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar l’oferta pública d’ocupació de l’any 2017 (annex núm. 3). 
 
Segon. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 
 
4.2. Aprovació del model i dels criteris de priorització de places de catedràtic contractat 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, el doctor Morente, 
presenta aquest punt. Explica que, a causa de la situació excepcional que s’ha viscut els 
darrers anys per la crisi econòmica i de les mesures d’estalvi impulsades pel Govern, es 
fa necessari establir criteris per a la priorització de les places de catedràtic contractat 
que han de sortir a concurs. Exposa els aspectes més rellevants del document que s’ha 
enviat i alhora comenta que el canvi més important és que, com a criteri general, les 
places de catedràtic contractat es prioritzaran en una llista general atenent als mèrits 
dels candidats que demanin l’avaluació i superin els llindars segons els criteris establerts 
en aquest mateix document. Així mateix, explica la reserva que es fa per a situacions 
especials del total de les places per prioritzar, comenta la distribució de places que es fa 
atenent als dos grans àmbits: 45 % per a humanitats i ciències socials i 55 % per a l’àmbit 
de les ciències, biociències i ciències de la salut i enginyeries, i exposa que la Comissió 
de Personal Acadèmic va informar favorablement sobre la proposta a la sessió del dia 21 
de juny de 2017. 
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Tot seguit, per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar el model i els criteris de priorització de places de catedràtic contractat 
(annex núm. 4). 
  
Segon. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 
 
4.3. Aprovació de la convocatòria d’ajuts del Programa Talent 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, el doctor Sánchez 
Bonastre, presenta aquest punt. Exposa la voluntat de la UAB de promoure una 
convocatòria per a la captació i la retenció de talent investigador, mitjançant la 
contractació temporal de cinc investigadors doctors (investigadors ordinaris), amb 
trajectòria investigadora acreditada, però amb la voluntat que aquests contractes 
esdevinguin indefinits quan el context ho permeti. En aquest sentit, comenta els 
aspectes principals de la convocatòria, diu que es tracta de places cofinançades, que 
equivalen a la figura d’investigador distingit de la Llei de la ciència o d’investigador 
ordinari segons la Llei d’universitats de Catalunya, que el nivell salarial equival al de 
professor agregat, que es preveu un avaluació al cap de tres anys i que la voluntat de la 
UAB és anar creant un nucli de talent important. Així mateix, exposa que la Comissió 
d’Investigació en sessió de data 28 de juny de 2016 va acordar informar favorablement 
sobre l’aprovació de la convocatòria del Programa Talent. 
  
Tot seguit, s’obre un torn d’intervencions, en què participen la doctora Belmonte, que 
s’interessa per saber com es determina el perfil de l’investigador perquè creu que 
s’hauria de concretar més. 
 
El vicerector respon que aquesta qüestió es va discutir a la Comissió d’Investigació, i que 
es tractarà amb cadascun dels investigadors a quin departament o institut hauria d’anar. 
 
Tot seguit, per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar la convocatòria d’ajuts del Programa Talent per a cinc places 
d’investigador ordinari, d’acord amb les bases establertes al document annex (annex 
núm. 5). 
  
Segon. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l’execució i el seguiment 
d’aquest acord. 
  
Tercer. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
5. Afers acadèmics 
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5.1. Creació de títols de grau 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, el 
doctor Ros, presenta aquest punt. Explica la proposta de creació de títols de grau que 
substitueixen tres títols anteriors, diu que reuneixen els requisits exigits per la UAB per 
a la creació d’aquest tipus de títols i que la Comissió d’Afers Acadèmics va informar 
favorablement sobre la proposta a la sessió del 4 de juliol de 2017. 
 
Tot seguit, s’obre un torn d’intervencions, en què participen la senyora Gisbert, que diu 
que un dels graus és de 180 crèdits i després el màster és de 120, diu que l’equiparació 
de preus no és suficient, que va contra la posició dels estudiants respecte al model 3+2 
acordat en referèndum, i que pot portar a l’encariment final dels estudis, per la qual 
cosa anuncia que votarà en contra del punt 5.1 i del punt 5.2. 
 
La rectora respon dient que entén el plantejament, però que la situació ha canviat i no 
s’ha de desconfiar, perquè hi ha un decret que ho regula. Diu que cal continuar lluitant 
pels cinc anys i que avui en dia és igual 4+1 que 3+1+1. 
 
Tot seguit, es fa la votació i, per 32 vots a favor, 4 en contra i 2 abstencions, el Consell 
de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar la creació dels títols de grau següents: 
  
— Ciències de l’Antiguitat 
— Globalització i Sostenibilitat 
— Planificació Territorial, Geografia i Medi Ambient 
  
Segon. Elevar l’aprovació de la creació d’aquests títols de grau al Consell Social per tal 
que exerceixi les seves competències. 
  
Tercer. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l’execució i el 
seguiment dels acords primer i segon. 
  
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
5.2. Creació de títols de màster universitari 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, el 
doctor Ros, presenta aquest punt. El vicerector explica la proposta de creació de títols 
de màster universitari, diu que les propostes reuneixen els requisits exigits per la UAB 
per a la creació d’aquest tipus de títols i que la Comissió d’Afers Acadèmics ha informat 
favorablement sobre la proposta en les seves sessions del 30 de maig i 4 de juliol de 
2017. 
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Tot seguit, s’obre un torn d’intervencions, en què participen el senyor Martí, que fa una 
reflexió preguntant fins quan serà sostenible per a l’Equip de Govern que el conjunt 
d’estudiants s’oposi a la política de l’Equip, perquè s’està obviant el que demanen la 
majoria d’estudiants.  
 
La rectora respon que aquesta qüestió ja s’ha debatut anteriorment, recorda que el 
Claustre ja es va pronunciar respecte a l’arquitectura de les titulacions i que cal respectar 
els òrgans i les estructures de la Universitat. Comenta que es paga el mateix pels estudis 
de quatre anys que pels de tres més un, i que el cinquè any, que és diferent, es paga el 
mateix. També comenta la necessitat de continuar lluitant perquè el cinquè any tingui 
el mateix preu que els anys anteriors. 
 
El senyor Martí insisteix que el mecanisme de les beques Equitat no funciona, genera 
molta burocràcia i els estudiants no disposen dels diners prèviament, a la qual cosa la 
rectora respon que les beques Equitat les està assumint la UAB, que la UAB hi pot trobar 
solucions i que cal distingir entre solucions polítiques i tècniques. 
 
Tot seguit, es fa la votació i, per 33 vots a favor, 4 vots en contra i 2 abstencions, el 
Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar la creació dels títols de màster universitaris següents: 
  
— Erasmus Mundus de Malalties Infeccioses i Una Sola Salut / Erasmus Mundus in 
Infectious Diseases and One Health 
— Didàctica del Xinès per a Hispanoparlants 
— Fisioteràpia en Pediatria 
— Interpretació de Conferències 
— Periodisme i Innovació en Continguts Digitals 
  
Segon. Elevar l’aprovació de la creació dels títols de màster universitaris al Consell 
Social per tal que exerceixi les seves competències. 
  
Tercer. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l’execució i el 
seguiment dels acords primer i segon. 
  
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
5.3. Creació de títols de màster propis i diplomes de postgrau 
 
Per indicació de la rectora, la directora de l’Escola de Postgrau i de la Formació Contínua, 
la doctora Feijóo, presenta aquest punt. Explica les propostes de creació i de modificació 
de títols de màster i de diplomes de postgrau que s’han presentat a l’Escola de Postgrau, 
diu que les propostes reuneixen els requisits exigits per la UAB per a la creació d’aquest 
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tipus de títols, i que la Comissió d’Afers Acadèmics ha informat favorablement sobre la 
proposta en les sessions de 30 de maig i de 4 de juliol de 2017. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar la creació dels nous títols de màster propis següents: 
  
— màster de Cirurgia Microgràfica de Mohs 
— màster Teacher Development for Foreign Language Education and Content and 
Language Integrated Learning 
— màster de Gestió i Metodologia de la Qualitat i Seguretat de l’Atenció en Salut 
— màster de Gestió de la Comunicació i el Patrocini en Organitzacions Esportives 
  
Segon. Aprovar la creació dels diplomes de postgrau següents: 
  
— diploma de postgrau de Cirurgia Microgràfica de Mohs 
— diploma de postgrau de Seguretat Privada Operativa 
— diploma de postgrau de Gestió i Metodologia de la Qualitat i Seguretat de l’Atenció 
en Salut 
  
Tercer. Aprovar la modificació dels diplomes de postgrau següents: 
  
— diploma de postgrau de Seguretat Privada, especialitat en Instal·lacions Portuàries, 
que passa a denominar-se diploma de postgrau de Seguretat Privada Operativa, 
especialitat en Protecció de Ports i Instal·lacions Portuàries 
— diploma de postgrau de Seguretat Privada Operativa, especialitat en Zones 
Comercials, que passa a denominar-se diploma de postgrau de Seguretat Privada 
Operativa, especialitat en Seguretat al Sector Retail 
— diploma de postgrau de Seguretat Privada, especialitat en Centres Sanitaris, que 
passa a denominar-se diploma de postgrau de Seguretat Privada Operativa, 
especialitat en Seguretat en Centres Hospitalaris 
— diploma de postgrau de Seguretat Privada, especialitat en Entitats Financeres, que 
passa a denominar-se diploma de postgrau de Seguretat Privada Operativa, 
especialitat en Entitats Financeres 
— diploma de postgrau de Seguretat Privada, especialitat en Mitjans de Transports 
Públics, que passa a denominar-se diploma de postgrau de Seguretat Privada 
Operativa, especialitat en Mitjans de Transports 
  
Quart. Elevar l’aprovació de la creació i de la modificació de títols de màster propis i 
de diplomes de postgrau al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 
  
Cinquè. Encarregar a la directora de l’Escola de Postgrau i de la Formació Contínua 
l’execució i el seguiment dels acords primer a tercer. 
  
Sisè. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
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6. Propostes de normatives 
 
6.1. Modificació de la Normativa acadèmica de la UAB aplicable als estudis universitaris 
regulats de conformitat amb el Reial decret 1393/2007, de 29 d’octubre 
 
Per indicació de la rectora, la secretària general, la doctora Riba, diu que aquest punt el 
presentarà cadascun dels vicerectors responsables en la matèria. Tot seguit, el 
vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, el doctor Ros, presenta la proposta 
de modificació del títol IV de la normativa referent a l’avaluació i diu que respon a l’acord 
que va prendre el Claustre. 
 
A continuació, la vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat, la doctora Moreno, presenta la 
proposta de modificació del títol XVI referent a les pràctiques externes de la UAB, 
recorda que la moció presentada al Claustre es va retirar perquè ja s’estava treballant 
en aquesta qüestió i explica els termes de la proposta que es presenta. 
 
Finalment, el vicerector de Recerca i de Transferència, el doctor Sánchez Bonastre, 
presenta la proposta de modificació del títol XII referent als estudis de doctorat, diu que, 
d’una banda, els canvis deriven de la modificació de la normativa sobre professors 
emèrits i honoraris i, de l’altra, s’ajorna no condicionar la concessió dels premis 
extraordinaris de doctorat al fet que les tesis doctorals tinguin menció cum laude. 
 
La secretària general, la doctora Riba, demana als membres del Consell de Govern que 
treballin per simplificar les normatives, perquè aquest és un text refós que conté un 
nombre molt elevat d’articles.  
 
Tot seguit, s’obre un torn d’intervencions. El doctor Vendrell proposa un canvi de 
redacció de l’article 112.2 per no repetir el terme continuada, alhora que demana uns 
aclariments en relació amb les tres activitats avaluatives a què es refereixen l’article 112 
bis i l’article 114 en el sentit de si es refereix a l’avaluació en general que ha de constar 
a la guia docent, a la qual cosa el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat 
contesta afirmativament. El doctor Lloret considera que la regulació del procés de 
recuperació és confusa i que la concessió dels premis extraordinaris de doctorat hauria 
de ser entre les tesis amb menció cum laude. El senyor Martí celebra la modificació de 
la normativa de pràctiques quant a l’ajut obligatori per a les pràctiques extracurriculars, 
alhora que comenta que la candidatura de la qual formen part la majoria d’estudiants 
va votar en contra de l’avaluació contínua perquè dificulta la conciliació laboral, i 
proposa que els estudiants puguin escollir la modalitat d’avaluació al començament de 
curs per tal de compaginar la feina amb els estudis i que no hi hagi una universitat 
elitista. 
 
El vicerector de Recerca i de Transferència respon que les universitats que formen part 
de l’Aliança 4 Universitats estan treballant en la línia de no condicionar els premis 
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extraordinaris de doctorat al fet de tenir menció cum laude i es ratifica en la proposta 
presentada. 
 
El vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat respon que el que ha de constar a 
la guia docent és la programació, no el calendari, que es va considerar que les tres 
activitats avaluatives a què es refereix l’article 112 bis era el mínim possible, diu que el 
procés d’avaluació contínua és responsabilitat del professor i que es vol que l’estudiant 
faci avaluació contínua i que no hi hagi una única prova perquè, encara que treballi, pot 
estudiar i participar a distància, alhora que informa que s’han celebrat tres sessions de 
la Comissió d’Afers Acadèmics sobre aquest tema i que ha estat molt debatut. 
 
La rectora accepta la proposta del doctor Vendrell respecte a la redacció de l’article 
112.2 en el sentit que consti simplement «L’avaluació en els estudis de la UAB és un 
procés continuat». 
 
Tot seguit, s’obre un segon torn d’intervencions, en què participa el senyor Martín, que 
diu que a la Comissió d’Afers Acadèmics només hi ha un estudiant i que ell representa 
una candidatura majoritària que defensa la conciliació de feina i estudis, per la qual cosa 
entén que s’ha de tenir en compte aquest plantejament. 
 
El vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat entén que el sistema es pot 
adaptar, que no hi ha d’haver un únic examen i que a la Comissió d’Afers Acadèmics ja 
es va discutir molt aquest tema. 
 
El doctor Lloret es refereix al procés de recuperació i diu que hi ha d’haver un procés 
administratiu, que cal ser-ne conscient, i el vicerector s’hi mostra d’acord. 
 
Tot seguit, es fa la votació i, per 32 vots a favor, 4 vots en contra i 2 abstencions, el 
Consell de Govern acorda:  
 
Primer. Aprovar la modificació i la incorporació dels articles següents de la Normativa 
acadèmica de la UAB aplicable als estudis universitaris regulats de conformitat amb el 
Reial decret 1393/2007, aprovada pel Consell de Govern en data 2 de març de 2011 i 
les seves modificacions posteriors: 
  
— Matrícula (títol II): article 54 (annex núm. 6). 
— Avaluació: (títol IV): modificació dels articles 112, 114 i 115 i incorporació dels 
articles 112 bis, 112 ter i la disposició final. 
— Pràctiques externes (títol XVI): article 431. 
— Doctorat (títol XII): articles 353, 354 i 379 (annex núm. 7). 
  
Segon. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat i al vicerector 
de Recerca i de Transferència l’execució i el seguiment d’aquests acords. 
  
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius i garantir-ne la difusió. 
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La rectora comenta la possibilitat que té la UAB d’oferir la via lenta i diu que amb aquesta 
via es poden fer molts canvis per adaptar-se a la situació dels estudiants. 
 
 
6.2. Modificació de la Normativa en matèria d’investigació 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, el doctor Sánchez 
Bonastre, presenta aquest punt. Explica les propostes de modificació de la Normativa 
que responen a la necessitat d’establir que la gestió de les incidències econòmiques 
d’una càtedra de recerca siguin competència de l’Àrea de la Gestió de la Recerca en lloc 
de l’Àrea d’Economia i Finances, la qual cosa implica la modificació de l’article 67.5. Diu 
que també es considera convenient actualitzar la manera de gestionar els ingressos 
obtinguts per rendiments d’invencions protegides per patents quan s’han meritat 
despeses de manteniment, les quals han estat cobertes per ingressos obtinguts per 
estructures de recerca de la UAB, la qual cosa comporta la modificació de l’article 104 
introduint un nou apartat 8 i renumerant els actuals apartats 8 i 9, en els termes de la 
proposta. Finalment, comenta els informes favorables acordats per la Comissió 
d’Investigació i per la Comissió de Transferència de Coneixements i de Projectes 
Estratègics en sessions de dates 28 i 29 de juny de 2017, respectivament. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar la modificació del Text refós pel qual s’aprova la Normativa de la 
Universitat Autònoma de Barcelona en matèria d’investigació, aprovat per acords del 
Consell de Govern núm. 24/2011, 34/2013, 47/2014, 17/2015 i 81/2016, de dates 2 de 
març de 2011, 5 de juny de 2013, 22 de juliol de 2014, 19 de març de 2015 i 8 de 
novembre de 2016, respectivament, en el sentit de modificar els articles 67.5 i 104 
(annex núm. 8). 
  
Segon. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
  
Tercer. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
7. Aprovació del Pla d’acció tutorial de la UAB 
 
Per indicació de la rectora, la vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat, la doctora Moreno, 
presenta aquest punt. La vicerectora exposa la necessitat de tenir un pla d’acció tutorial 
de la UAB que garanteixi el dret de l’alumnat a rebre orientació i seguiment al llarg de 
tots els estudis per tal de facilitar l’orientació, l’adaptació i l’activitat acadèmica a 
l’entorn universitari, així com el desenvolupament professional inicial. Explica que la 
Comissió d’Alumnat i d’Ocupabilitat ha informat favorablement sobre la proposta en la 
sessió del 6 de juliol de 2017, i que aquesta proposta també es va presentar a la Comissió 



17 

 

d’Afers Acadèmics. Explica els aspectes més rellevants de la proposta, diu que el Pla es 
nodreix dels plans tutorials dels centres perquè hi hagi així un document marc de 
referència, comenta que el subjecte és l’alumnat i l’objecte el Pla d’acció tutorial, i que 
els temes que depassin l’àmbit competencial de la Universitat es coordinaran amb els 
agents externs i xarxes públiques externes. També comenta que el pla preveu un sistema 
d’avaluació quantitativa i qualitativa, que també preveu formació del personal docent i 
investigador per portar a terme les accions tutorials i que hi hagi un bon pla de 
comunicació perquè arribi a tot l’alumnat i als centres. 
 
La rectora afegeix que a la introducció del Pla caldria dir que és un marc obert, a la qual 
cosa la vicerectora proposa afegir una frase a l’apartat 4 en aquests termes. 
 
El doctor Ysàs demana que es tingui més prudència en general en l’elaboració de normes 
i que no se’n detalli tant el redactat. 
 
La secretària general, la doctora Riba, destaca que el Pla d’acció tutorial no és una norma 
sinó un marc que recull les accions tutorials que de fet ja s’estan fent. 
 
El doctor Franco comenta que el Pla d’acció tutorial no és normatiu però cal complir les 
evidències i recollir el grau de satisfacció. 
 
Tot seguit, i per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
Primer. Aprovar el Pla d’acció tutorial de la UAB (annex núm. 9). 
  
Segon. Encarregar a la vicerectora d’Alumnat i Ocupabilitat l’execució i el seguiment 
d’aquest acord. 
  
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
8. Estructures bàsiques i serveis de la UAB 
 
8.1. Modificació del Reglament del Departament de Didàctica de l’Expressió Musical, 
Plàstica i Corporal 
 
Per indicació de la rectora, la secretària general, la doctora Riba, presenta aquest punt. 
Explica que en data 7 de juny de 2017 el Consell del Departament de Didàctica de 
l’Expressió Musical, Plàstica i Corporal va aprovar la proposta de modificació del seu 
reglament, diu que els canvis principals afecten el sistema de funcionament dels seus 
òrgans col·legiats i que s’han incorporat competències assignades per altres normatives 
al Consell de Departament, així com al director o directora del Departament, i que el 
projecte de modificació del Reglament que es presenta s’ajusta al Reglament marc de 
facultats i escoles universitàries, departaments i instituts universitaris d’investigació i 
centres de recerca propis i als Estatuts de la UAB. 
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Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Ratificar la modificació del Reglament del Departament de Didàctica de 
l’Expressió Musical, Plàstica i Corporal de la UAB (annex núm. 10). 
 
Segon. Establir-ne l’entrada en vigor a partir del dia següent de l’aprovació del Consell 
de Govern, i ordenar-ne la publicació al Butlletí Oficial de la UAB. 
  
Tercer. Comunicar aquests acords al Departament de Didàctica de l’Expressió Musical, 
Plàstica i Corporal. 
 
 
8.2. Reconeixement d’una unitat associada de l’Institut de Neurociències al Parc Taulí 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, el doctor Sánchez 
Bonastre, presenta aquest punt. Explica els antecedents que consten a la proposta 
d’acord i la voluntat de la UAB, de la Corporació Sanitària Parc Taulí de Sabadell, de la 
Fundació Parc Taulí i de l’Institut d’Investigació i Innovació Parc Taulí (I3PT) de reconèixer 
l’Àrea de Neurociències i Salut Mental de l’I3PTcom a unitat associada de recerca de la 
UAB, per donar lloc a una unitat mixta de recerca amb la denominació Unitat de 
Neurociència Translacional. Explica que en sessió de 28 de juny de 2016 la Comissió 
d’Investigació va informar favorablement sobre la proposta.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar la proposta de reconeixement de l’Àrea de Neurociències i Salut 
Mental de l’I3PT com a unitat associada de recerca de la UAB, per donar lloc a una 
unitat mixta de recerca amb la denominació Unitat de Neurociència Translacional. 
  
Segon. Facultar la rectora, o la persona que delegui, perquè formalitzi la signatura del 
conveni corresponent amb la Corporació Sanitària Parc Taulí de Sabadell i amb la 
Fundació Parc Taulí en els termes del text inicial de la proposta de conveni, la qual 
s’aprova; i facultar àmpliament la rectora perquè pugui autoritzar, en nom de la 
Universitat Autònoma de Barcelona, la incorporació de les esmenes o millores de 
caràcter tècnic que siguin necessàries per a la signatura del document aprovat. 
  
Tercer. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
  
Quart. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
9. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
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9.1. Cessió d’una llicència de patent a NANOLIGENT 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, el doctor Sánchez 
Bonastre, presenta aquest punt. Explica els antecedents que consten a la proposta 
d’acord i l’interès de la UAB, del Centro de Investigación Biomédica en Red i de la 
Fundació Institut de Recerca de l’Hospital de la Santa Creu i Sant Pau, que són propietaris 
de la patent PCT/EP2012/050513, de formalitzar un contracte de llicència en exclusiva a 
favor de NANOLIGENT, SL. Explica també que la Comissió de Transferència de 
Coneixements i de Projectes Estratègics, en sessió de 29 de juny de 2017, ha acordat el 
reconeixement de NANOLIGENT, SL, com a empresa derivada (spin-off) de la UAB i que 
en vista dels antecedents es proposa la formalització, junt amb el Centro de 
Investigación Biomédica en Red i la Fundació Institut de Recerca de l’Hospital de la Santa 
Creu i Sant Pau, del contracte de llicència de la patent esmentada a favor de 
NANOLIGENT, SL. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Ratificar la formalització, junt amb el Centro de Investigación Biomédica en 
Red i la Fundació Institut de Recerca de l’Hospital de la Santa Creu i Sant Pau, del 
contracte de llicència de la patent PCT/EP2012/050513, amb data de prioritat 13 de 
gener de 2011 (i sol·licituds vigents: EuroPCT EP12704711.6; EUA 13/979.560; Israel: 
227442; Austràlia: 2012206533) a favor de NANOLIGENT, SL. 
  
Segon. Facultar la rectora, o la persona que delegui, perquè formalitzi la signatura del 
contracte corresponent amb la Fundació Institut de Recerca de l’Hospital de la Santa 
Creu i San Pau, el Centro de Investigación Biomédica en Red i Nanoligent, SL, en els 
termes del text inicial de la proposta de contracte (document 1), la qual s’aprova; i 
facultar àmpliament la rectora perquè pugui autoritzar, en nom de la Universitat 
Autònoma de Barcelona, la incorporació de les esmenes o millores de caràcter tècnic 
que siguin necessàries per a la signatura del document aprovat. 
  
Tercer. Elevar al Consell Social aquest acord, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
  
Quart. Encarregar el vicerector de Recerca i de Transferència l’execució i el seguiment 
de l’acord primer. 
  
Cinquè. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
9.2. Cessió d’ús de canalitzacions al Centre de Telecomunicacions i Tecnologies de la 
Informació de la Generalitat de Catalunya 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i Campus, el doctor Gispert, 
presenta aquest punt. Explica els antecedents que consten a la proposta d’acord i exposa 
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l’interès de posar a disposició del Centre de Telecomunicacions i Tecnologies de la 
Informació de la Generalitat de Catalunya l’ús de les infraestructures de canalització de 
la UAB ubicades al campus de Bellaterra perquè l’entitat usuària pugui desenvolupar la 
connexió de la seva xarxa troncal de fibra òptica.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Autoritzar la cessió a favor del Centre de Telecomunicacions i Tecnologies de 
la Informació de la Generalitat de Catalunya de l’ús de les infraestructures de 
canalització de la UAB ubicades al campus de Bellaterra perquè l’entitat usuària pugui 
desenvolupar la connexió de la seva xarxa troncal de fibra òptica.  
  
Segon. Facultar la rectora, o la persona que delegui, perquè formalitzi la signatura del 
conveni corresponent amb el Centre de Telecomunicacions i Tecnologies de la 
Informació de la Generalitat de Catalunya en els termes del text inicial de la proposta 
de conveni, la qual s’aprova; i facultar àmpliament la rectora perquè pugui autoritzar, 
en nom de la Universitat Autònoma de Barcelona, la incorporació de les esmenes o 
millores de caràcter tècnic que siguin necessàries per a la signatura del document 
aprovat. 
  
Tercer. Elevar al Consell Social aquest acord, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
  
Quart. Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus l’execució i el seguiment de 
l’acord primer. 
  
Cinquè. Comunicar aquests acords al director del Servei d’Informàtica, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
9.3. Adquisició de titularitat de la marca Biznelis 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics, el doctor 
Lafuente, presenta aquest punt. Explica els antecedents que consten a la proposta 
d’acord i exposa que la UAB i Sabadell Shop, SL, han desenvolupat un joc infantil 
d’emprenedoria que té per objecte potenciar l’esperit emprenedor tenint present l’ètica 
empresarial, la consciència social i la sostenibilitat, iniciativa tutelada per la Generalitat 
de Catalunya a través del Departament d’Ensenyament, i exposa que, per identificar el 
joc en el mercat, l’administrador de Sabadell Shop, SL, ha sol·licitat registrar la marca 
Biznelis, i que les parts van acordar que el signe distintiu del joc seria compartit al 50 per 
100 per cada part, per la qual cosa proposa autoritzar l’adquisició gratuïta del 50 per 100 
de la titularitat de la marca Biznelis. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
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Primer. Autoritzar l’adquisició gratuïta del 50 per 100 de la titularitat de la marca 
Biznelis, la qual va ser objecte de sol·licitud de registre 3666568/1 davant l’OEPM. 
  
Segon. Facultar la rectora, o la persona que delegui, perquè formalitzi la signatura del 
contracte corresponent per adquirir la marca Biznelis, així com qualsevol altra 
documentació que sigui necessària. 
  
Tercer. Elevar al Consell Social aquests acords, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
  
Quart. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l’execució i el seguiment 
de l’acord primer. 
  
Cinquè. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
10. Informe anual de la Fundació Universitat Autònoma de Barcelona 
 
S’ajorna aquest punt de l’ordre del dia. 
 
 
11. Informe anual del Parc de Recerca de la UAB 
 
S’ajorna aquest punt de l’ordre del dia. 
 
 
12. Assumptes de tràmit 
 
12.1. Moció a les universitats sobre els quaranta anys del Congrés de Cultura Catalana 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Relacions Institucionals i de Cultura, el doctor 
Sánchez Lancis, presenta aquest punt. Explica la petició de la Fundació Congrés de 
Cultura Catalana, de data 22 de maig de 2017, per la qual sol·licita que la UAB s’adhereixi 
a la commemoració dels quaranta anys del Congrés. Comenta que la commemoració del 
Congrés és una oportunitat per reivindicar el paper que van tenir els intel·lectuals i 
acadèmics en la recuperació de la cultura catalana i que, amb l’adhesió, la UAB passarà 
a formar part dels col·laboradors de la commemoració i quedarà representada al web 
del Congrés, alhora que recorda la importància que va tenir el Congrés de Cultura 
Catalana en el seu moment. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar l’adhesió de la UAB a la commemoració dels quaranta anys del 
Congrés de Cultura Catalana i, en aquest sentit, acceptar-ne la participació en les 
accions següents: 
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— Col·laborar en la cerca de documentació sobre el Congrés i compartir-la a través del 
web www.congresculturacatalana.cat. 
— Organitzar una activitat commemorativa a la Universitat Autònoma en col·laboració 
amb la Fundació Congrés de Cultura Catalana. 
— Fer una aportació de 500 € en concepte de donació per contribuir a les activitats de 
commemoració que desenvolupa la Fundació Congrés de Cultura Catalana durant l’any 
2017. 
  
Segon. Elevar aquest acord al Consell Social perquè exerceixi les seves competències. 
  
Tercer. Encarregar al vicerector de Relacions Institucionals i de Cultura l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
  
Quart. Comunicar aquests acords al vicerector de Relacions Institucionals i de Cultura, 
a la vicegerent d’Economia i a la Fundació Congrés de Cultura Catalana, per tal que 
portin a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
12.2. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació d’electricitat i de gas 
pel Consorci de Serveis Universitaris de Catalunya (CSUC) 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i de Campus, el doctor Gispert, 
presenta aquest punt. Explica la proposta del Consorci de Serveis Universitaris de 
Catalunya (CSUC) d’aprovar les despeses pluriennals per a la contractació d’electricitat i 
de gas, dient que la UAB està en disposició de comprometre el crèdit suficient en el 
moment de participar en el contracte derivat de l’acord marc de subministrament 
d’energia per a 2018-2019, mitjançant el qual se seleccionarà les empreses que, a través 
dels contractes derivats corresponents, podran subministrar energia a les entitats 
adherides. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar l’existència de crèdit suficient per atendre la despesa pluriennal 
derivada de l’acord d’adhesió a la contractació conjunta de subministrament d’energia 
per al període 2018-2019, expedient 17/01, del Consorci de Serveis Universitaris de 
Catalunya (CSUC) (annex núm. 11). 
 
Segon. Elevar aquest acord al Consell Social perquè exerceixi les seves competències. 
  
Tercer. Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus i a la gerència l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
  
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer-los efectius. 
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12.3. Participació de la UAB en la Fundació Privada Esport Innovació Sabadell (FEIS) 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Relacions Institucionals i de Cultura, el doctor 
Sánchez Lancis, presenta aquest punt. Explica la proposta de participació de la UAB en 
el patronat de la Fundació Privada Esport Innovació Sabadell (FEIS), actualment 
denominada Fundació Privada de l’Esport Sabadellenc, comenta els objectius de la 
Fundació i considera que la participació de la UAB pot fomentar més la relació de la UAB 
amb la ciutat de Sabadell. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar la participació de la Universitat Autònoma de Barcelona en el patronat 
de la Fundació Privada Esport Innovació Sabadell, actualment denominada Fundació 
Privada de l’Esport Sabadellenc, amb CIF G-62708664. 
  
Segon. Elevar al Consell Social aquests acords, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
  
Tercer. Encarregar al vicerector de Relacions Institucionals i de Cultura l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
  
Quart. Comunicar aquests acords al director del Servei d’Activitat Física, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
12.4. Canvi de titularitat de l’Escola Universitària de Turisme i Direcció Hotelera 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i de Campus, el doctor Gispert, 
presenta aquest punt. Recorda el conveni subscrit entre Serveis de Turisme i Hostaleria 
Campus, SA, i la UAB en data 22 de maig de 2001, en virtut del qual es va adscriure 
l’Escola Universitària de Turisme i Direcció Hotelera a la UAB com a centre adscrit, 
adscripció que va autoritzar la Generalitat de Catalunya mitjançant el Decret 230/2002, 
de 10 de setembre, i explica que atesa l’extinció de Serveis de Turisme i Hostaleria 
Campus, SA, mitjançant la cessió global de l’actiu i del passiu a favor de la Fundació 
Universitat Autònoma de Barcelona, ara cal donar conformitat al canvi de titularitat de 
l’Escola Universitària de Turisme i Direcció Hotelera, que passa de Serveis de Turisme i 
Hostaleria Campus, SA, a la Fundació Universitat Autònoma de Barcelona, la qual se 
subroga en tots els drets i deures derivats de la societat titular anterior en relació amb 
els convenis subscrits amb la UAB. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
  
Primer. Donar conformitat al canvi de titularitat de l’Escola Universitària de Turisme i 
Direcció Hotelera, centre adscrit a la UAB, que passa de Serveis de Turisme i Hostaleria 
Campus, SA, a la Fundació Universitat Autònoma de Barcelona, la qual se subroga en 
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tots els drets i deures derivats de la societat titular anterior en relació amb els convenis 
subscrits amb la UAB. 
  
Segon. Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves 
competències. 
  
Tercer. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l’execució i el 
seguiment de l’acord primer. 
 
 
12.5. Dissolució del Centre d’Estudis i de Recerca d’Humanitats i del Centre d’Estudis i de 
Recerca Psicoeducativa sobre Sordesa i Altres dificultats Comunicatives (GISTAL) 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, el doctor Sánchez 
Bonastre, presenta aquest punt. Recorda que la Normativa de la UAB en matèria 
d’investigació estableix que, cada cinc anys, la Comissió d’Investigació ha d’avaluar el 
seguiment dels centres d’estudis i de recerca (CER), en funció dels informes dels seus 
directors i de les memòries econòmiques i d’activitats desenvolupades, i ha d’adoptar 
una decisió sobre la seva continuïtat, i explica que en sessions de 23 de febrer, 27 de 
març i 20 d’abril de 2017 la Comissió d’Investigació va avaluar tots els CER que 
actualment estan actius a la Universitat, d’acord amb l’informe presentat pels seus 
responsables, i que fruit de l’avaluació la Comissió d’Investigació va acordar que dos CER 
no superaven l’avaluació: el Centre d’Estudis i de Recerca d’Humanitats i el Centre 
d’Estudis i de Recerca Psicoeducativa sobre Sordesa i Altres Dificultats Comunicatives 
(GISTAL), atès que l’investigador responsable del Centre d’Estudis i de Recerca 
d’Humanitats va sol·licitar-ne la dissolució i que les dades de la memòria presentada pel 
GISTAL no acrediten els requisits mínims per al seu manteniment com a CER d’acord amb 
la normativa invocada. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
  
Primer. Aprovar la dissolució del Centre d’Estudis i de Recerca d’Humanitats i del 
Centre d’Estudis i de Recerca Psicoeducativa sobre Sordesa i Altres Dificultats 
Comunicatives (GISTAL). 
  
Segon. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
  
Tercer. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
12.6. Baixes d’immobilitzat de la UAB corresponents a l’exercici de 2016 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i de Campus, el doctor Gispert, 
presenta aquest punt. Explica la proposta de la rectora de la UAB de data 24 d’abril de 
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2017 pel que fa a les baixes de l’inventari general de drets i béns de la UAB, en relació 
amb els béns mobles per valor inferior als 1.500 € en casos de robatoris, deterioraments, 
vendes o donacions a terceres persones, i diu que la Comissió d’Economia i 
d’Organització ha informat favorablement sobre les baixes d’immobilitzat de la UAB 
corresponents a l’exercici de 2016 en la seva sessió de 31 de maig de 2017.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
  
Primer. Proposar al Consell Social la baixa de l’inventari general de la UAB dels béns 
mobles amb valor inferior a 1.500 € (annex núm. 12). 
 
Segon. Elevar l’acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 
  
Tercer. Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 
 
12.7. Acceptació de càrrec de vocal de la Junta Directiva d’Egarsat 
 
Per indicació de la rectora, el gerent, el senyor Tintoré, presenta aquest punt. Explica 
l’escrit de 23 de juny de 2017 adreçat a la rectora pel president d’Egarsat, mútua 
col·laboradora amb la Seguretat Social, en el qual proposa que la UAB entri a formar part 
de la Junta Directiva. Comenta que la UAB forma part d’aquesta institució de base 
associativa en qualitat de membre associat i que, en data 5 de juliol de 2017, la rectora 
va dictar una resolució en què acceptava el càrrec proposat en nom de la Universitat i 
designava el gerent com a persona física en representació de la Universitat, i va acordar-
ne l’elevació als òrgans de govern competents per a la ratificació. 
 
En aquest moment Tania Nadal, representant del Consell Social, s’absenta 
temporalment de la sala de juntes, atesa la seva relació amb Egarsat. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
  
Primer. Ratificar la resolució de la rectora de 5 de juliol de 2017 i acceptar en nom de 
la Universitat Autònoma de Barcelona el càrrec de vocal de la Junta Directiva d’Egarsat, 
designant el gerent, Jaume Tintoré i Balasch, com a persona física que representi de 
manera estable la Universitat en el si de l’òrgan col·legiat esmentat. 
  
Segon. Elevar al Consell Social els acords presents, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
  
Tercer. Encarregar a la secretària general l’execució i el seguiment d’aquests acords. 
  
Quart. Comunicar aquests acords a la cap del Gabinet del Rectorat, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
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12.8. Aprovació de la dissolució i l’extinció del Consorci Institut Català de Ciències 
Cardiovasculars (ICCC), sense liquidació, mitjançant la cessió global dels seus actius i 
passius a la Fundació IR Sant Pau 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, el doctor Sánchez 
Bonastre, presenta aquest punt. Explica els antecedents que consten a la proposta 
d’acord, recorda que la UAB, junt amb la Generalitat de Catalunya i la Fundació de Gestió 
Sanitària de l’Hospital de la Santa Creu i Sant Pau, forma part del Consorci Institut Català 
de Ciències Cardiovasculars (ICCC), que té per objectiu el desenvolupament de la recerca 
bàsica i clínica en l’àmbit cardiovascular, i que està governat pel Consell de Direcció, 
integrat per nou membres, dos dels quals corresponen a la UAB, i presenta la proposta 
de dissolució i extinció del Consorci ICCC mitjançant la cessió global dels seus actius i 
passius a la Fundació Institut de Recerca de l’Hospital de la Santa Creu i Sant Pau 
(Fundació IR Sant Pau). 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar la dissolució i l’extinció del Consorci Institut Català de Ciències 
Cardiovasculars (ICCC), sense liquidació, mitjançant la cessió global dels seus actius i 
passius a la Fundació IR Sant Pau. 
  
Segon. Autoritzar els representats de la Universitat Autònoma de Barcelona als òrgans 
de govern del Consorci Institut Català de Ciències Cardiovasculars i de la Fundació 
Institut de Recerca de l’Hospital de la Santa Creu i Sant Pau a votar favorablement 
sobre l’acord de dissolució i extinció del Consorci ICCC, sense liquidació, mitjançant la 
cessió global dels seus actius i passius a la Fundació IR Sant Pau en els termes exposats 
als antecedents d’aquest acord, llevat que el projecte final de cessió global d’actius i 
passius que se sotmeti a aprovació difereixi substancialment de l’acord (annex núm. 
13). 
  
Tercer. Elevar al Consell Social aquests acords, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
  
Quart. Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
  
Cinquè. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
13. Torn obert de paraules 
 
El vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat recorda a algunes facultats la 
necessitat de tancar les actes acadèmiques, ateses les dates ja avançades del curs. El 
doctor Prior i la doctora Recoder responen que, en el cas de la seves respectives 
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facultats, estan tancades excepte en algun cas puntual en què s’han obert per introduir 
l’avaluació per compensació. 
 
El doctor Vendrell felicita la feina feta per als diversos punts inclosos a l’ordre del dia de 
la sessió d’avui, alhora que es refereix a una informació dels mitjans de comunicació en 
la qual es posa de manifest que en una reunió del Consell Interuniversitari de Catalunya 
(CIC) la UAB no es va adherir al Pacte nacional pel referèndum, per deixar llibertat a les 
universitats per adherir-s’hi o no i, en aquest sentit, tot i que respecta la legitimitat de 
l’Equip de Govern per prendre les decisions oportunes, entén que no pot prendre-les en 
nom de la UAB i no informar-ne en cap de les darreres sessions del Consell de Govern 
que s’han celebrat amb posterioritat. La rectora respon que aquesta qüestió no va sortir 
publicada correctament als mitjans de comunicació i explica que quan es va plantejar el 
tema al CIC només un dels rectors presents a la reunió es va mostrar favorable a 
l’adhesió, mentre que altres van dir que aquest pronunciament corresponia al claustre 
o al consell de govern de les respectives universitats, i que ella com a rectora de la UAB 
va dir que el CIC no tenia competències, perquè és un òrgan de coordinació, i que 
l’adhesió plantejada és competència de cada universitat. Diu que la informació no va 
sortir publicada en aquests termes, per la qual cosa es va posar en contacte amb el CIC 
per aclarir la seva intervenció en el sentit que eren les universitats les que s’havien de 
pronunciar. Explica que es va retirar el punt perquè es va veure que no era competència 
del CIC i les universitats encara no ho havien decidit, i que ella va enviar un escrit al diari 
perquè es corregís la informació publicada però que no es va corregir. Així mateix, 
reconeix que aquest assumpte no s’ha posat com a punt de l’ordre del dia del Consell de 
Govern perquè s’ha considerat que no era prudent per la situació de la UAB, ja que 
s’haurien creat moltes tensions, i informa que només s’ha rebut una petició d’un 
professor demanant-ho i també s’ha rebut un manifest de professors que hi estan en 
contra. 
 
El senyor Martí informa que hi ha un estudiant de la UAB denunciat per Societat Civil 
Catalana, diu que cada vegada hi ha més conflictes amb aquest col·lectiu i demana que 
se’l faci fora de la UAB. La rectora respon que aquest és un tema complex i que cal 
trobar-hi una solució, reconeix que hi ha determinats comportaments que no es poden 
tolerar, però diu que també cal tenir en compte que la Universitat ha de ser un marc de 
llibertat on tot es pugui discutir.  
 
La senyora Doroteo demana informació sobre quina és la situació de la negociació amb 
la Generalitat per la convocatòria de totes les places vacants de personal d’administració 
i serveis (PAS) funcionari, i sobre com valora l’equip de govern la situació que s’està 
donant a l’Escola de Postgrau i al Servei d’Ocupabilitat pel que fa al PAS i a l’augment 
dels riscos per la salut del PAS. A més, informa que la Junta de PAS ha demanat que 
s’anul·li la instrucció de Gerència sobre els reforços del PAS a les gestions acadèmiques 
durant el període de matrícula perquè consideren que va contra llei i encara no tenen 
resposta de l’equip i pregunta quin és el posicionament de l’equip i del gerent en aquest 
tema. La rectora respon que cal analitzar la situació de riscos a què s’ha fet esment i, si 
escau, obrir un expedient informatiu. Pel que fa a l’oferta de places de PAS, el gerent, el 
senyor Tintoré, diu que s’han demanat 43 places a la Generalitat de Catalunya i que 
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s’està esperant resposta. Quant al procés de matrícula, diu que s’ha buscat la millor 
manera d’atendre aquesta necessitat amb els recursos humans de què disposa la 
Universitat i que la instrucció no és retirarà perquè és ajustada a dret. Finalment, el 
vicerector de Personal d’Administració i Serveis, el doctor Aguilera, afegeix que la 
política de l’Equip de Govern és que totes les places vacants es convoquin. 
 
La doctora Belmonte felicita la manera de presentar la documentació del Consell de 
Govern, a la qual cosa la secretària general respon que és mèrit de l’Oficina de 
Coordinació Institucional i de la seva cap, Isabel García. 
 
Finalment, el senyor Martí insisteix que cal eliminar la presència de neonazis a la UAB, a 
la qual cosa la vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat respon que no s’ha endegat cap 
procés i que es treballa en la línia del diàleg i de la mediació, mirant que no s’ultrapassin 
els límits. 
 
 
 
I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 14.25 h es dóna per acabada la sessió, 
de la qual, com a secretària general, estenc aquesta acta.  
 
 
 
 
 
La secretària general            Vist i plau 

   La rectora 
 


